
Italian Visa Application Centre 

Acknowledgement Letter 

意大利签证申请中心 

填写电子入境登记表知悉 

 

 
I, the undersigned _______________________, Passport no.__________________, hereby confirm that: 

姓名_________________________，护照号____________________，我知悉: 

 I am aware to be required to fill in the Digital Passenger Locator Form (dPLF) at 

https://app.euplf.eu/#/ and that failure to provide the mentioned documentation may result in the 

inability to enter Italy.  

所有入境意大利的人员均需在进入意大利前登陆 https://app.euplf.eu/#/ 填写电子入境登记

表，如无法提供上述登记将可能导致无法入境意大利。 

 I am aware that the current requirements for entry into Italy are:  

我知悉目前进入意大利的要求如下： 

1. undergo a molecular or antigenic swab carried out within 72 hours prior to entry into Italy and 

the result of which is negative;  

在进入意大利前 72 小时内接受分子或抗原拭子检查，并且检测结果须为阴性； 

2. complete the digital Passenger Locator Form, which replaces the previous self-declaration;  

填写电子入境登记表，以取代之前的个人声明； 

3. notify the prevention department of the health authority responsible for the area of your 

entry, see below link; 

通知入境地区所属的卫生防疫部门，请查看如下链接： 

 https://www.salute.gov.it/portale/nuovocoronavirus/dettaglioContenutiNuovoCoronavirus.js

p?lingua=english&id=5412&area=nuovoCoronavirus&menu=vuoto&tab=5  

4. reach their final destination in Italy only by private transport;  

入境后只能乘坐私人交通工具到达最终目的城市； 

5. undergo fiduciary isolation and health surveillance for 10 days;  

接受为期 10 天的隔离和健康监测； 

Address 隔离地址：_________________________________________________________ 

Contact No. 联系方式：_____________________________________________________ 

6. undergo an additional molecular or antigenic swab at the end of the 10-day isolation period.  

在 10 天隔离期结束时再次接受分子或抗原拭子检查。 

 

 

Signature 签名:______________________________ 

 

 

Date 日期:_________________________ 
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